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ZÁPIS č. 31 - 2/2007 

z jednání valné hromady DSO Vodovody a kanalizace Ž idlochovicko, 
konané dne 26.6.2007 v Hrušovanech u Brna  

Přítomni: viz. prezenční listina (příloha č. 2 zápisu) 
 

1 Zahájení  

1.1 PŘIVÍTÁNÍ  

Předseda svazku Mgr. Vladimír Šmerda jako předsedající VH zahájil zasedání VH a přivítal 
přítomné členy svazku VaK Židlochovicko. 

1.2 USNÁŠENÍ SCHOPNOST 

Předsedající VH konstatoval: 
- dle prezenční listiny jsou přítomni zástupci 5 členů svazku (Blučina, Hrušovany u Brna, 

Unkovice, Vojkovice, Žabčice) disponující 181 hlasem z celkového počtu 7 členů svazku 
(celkem hlasů 258). 

- dle stanov Článku 9 Rozhodování valné hromady je VH způsobilá usnášení, je-li přítomna 
nadpoloviční většina  všech  členů svazku.  

- VH hromada tedy je schopná usnášení 
- pro přijetí usnesení je třeba nadpoloviční většiny hlasů všech členů svazku (celkový počet 

hlasů všech členů je 258 = > nadpoloviční většina je 130 hlasů) 
- dle stanov probíhá hlasování na valné hromadě aklamací pokud valná hromada nerozhod-

ne jinak 

1.3 PROGRAM JEDNÁNÍ: 

Předseda svazku předložil návrh programu jednání VH: 
 

1. Zahájení 
2. Kontrola pln ění usnesení z jednání VH  
3. Zpráva předsednictva o činnosti od poslední VH 
4. Stav majetku VaK k 31.12.2006 (inventarizace)  
5. Závěrečný účet 2006  
6. Přijetí dotace od JMK na DSP akce Přísnotice –vodovod  
7. Přijetí dotace od JMK na realizaci akce Židlochovice – splašková kanalizace Za 

bankou  
8. Návrh RO 1/2007 
9. Různé  

► Výzva k předkládání návrhů obcí na priority VaK 2008 
► Kamerové prohlídky kanalizace v obci jako návrh pro zařazení na priority 

VaK 2008 
► Kapacity svazkových ČOV z hlediska limitu napojených EO  
► Trvání provozní smlouvy s VAS do 31.12.2009  
► SELFservis – smlouva nájemní a o budoucí smlouvě o zřízení věcného břeme-

ne 
► Hrušovany u Brna – rekonstrukce přivaděče na ČOV – smlouvy nájemní a o 

budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene  
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► Židlochovice – úpravy povrchů komunikací v části Žižkov a opravy vodovod-
ních přípojek 

10. Návrh na usnesení  
11. Závěr 

1.4 SCHVÁLENÍ OVĚŘOVATELŮ ZÁPISU  
 
Za ověřovatele zápisu byli navrženi: 

► Ing. Ivo Ošanec (Unkovice) 
► Josef  Srnec (Blučina) 

 
Rozprava:  
Jiné návrhy podány nebyly. 
 
Hlasování o návrhu:    PRO/PROTI/ZDRŽEL SE         181 hlasů/0/0 
Návrh byl přijat. 

1.5 SCHVÁLENÍ ČLENŮ NÁVRHOVÉ KOMISE  
 
Za členy návrhové komise byli navrženi: 

► Karel Klein (Vojkovice) 
► Miroslav Rožnovský (Hrušovany u Brna) 

 
Jiné návrhy podány nebyly. 
 
Hlasování o návrhu:    PRO/PROTI/ZDRŽEL SE         181 hlasů/0/0 
Návrh byl přijat. 
 

1.6 JMENOVÁNÍ ZAPISOVATELE  

Předsedající VH jmenoval zapisovatelem průběhu jednání VH tajemníka svazku Ing. Libora 
Šrámka. 
 

2 Kontrola pln ění usnesení z jednání VH  
Předkladatel:  tajemník 
Popis:    písemná důvodová zpráva  
 
Předmětem zápisu nejsou usnesení: 
- splněná dle důvodové zprávy v celém rozsahu,  
- která jsou na programu zasedání VH jako samostatné body programu dle důvodové zprá-

vy  
- která si nevyžádala přijetí navazujících nových usnesení. 
 
Předmětem kontroly jsou usnesení s termínem plnění do 26.6.2007 

2.1 USNESENÍ Č. 2/30/2007 

VH ukládá předsednictvu předložit zprávu se stanovisky oslovených obcí bývalého Svazku 
vodovodů Rajhradsko k písemné nabídce na členství ve VaK Židlochovicko. 
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Plnění k 26.6.2007: 
► předsednictvo písemně oslovilo obce bývalého svazku Rajhradsko s nabídkou na osobní 

projednání možnosti členství obcí ve svazku VaK Židlochovicko (12 obcím bývalého 
svazku: Moutnice, Těšany, Měnín, Sokolnice, Telnice, Rajhrad, Rajhradice, Otmarov, 
Žatčany, Holasice, Ořechov, Popovice). 

► dosud bez oficiální reakce ze strany oslovených obcí  
► předsednictvo uložilo informovat v termínu 09/2007 o reakci oslovených. obcí bývalého 

svazku Rajhradsko na nabídku na osobní projednání možnosti členství obcí ve svazku 
VaK Židlochovicko na jednání předsednictva  

 

2.2 USNESENÍ Č. 8/30/2007 

VH ukládá předsednictvu sledovat a v součinnosti s  VOV s.m.o. koordinovat činnosti  pří-
pravy IV. etapy výstavby přivaděče VOV pro Židlochovicko a to včetně zajištění finančních 
zdrojů pro výstavbu 
 
Plnění k 26.6.2007: 
► předseda pozval na jednání VH výkonného ředitele VOV Ing. Miloše Brzáka  
► z důvodu, že nejsou známy nové skutečnosti v přípravě výstavby IV. Etapy VOV, Ing. 

Brzák se jednání VH nezúčastní 
 
Na zasedání VH se dostavil starosta města Židlochovice Ing. Jan Vitula a počet 
hlasů, kterými disponovali zástupci členů DSO VaK Židlochovicko na zasedání 
VH, se změnil na 231. 
 

2.3 USNESENÍ Č. 9/30/2007 

VH ukládá předsednictvu projednat s VAS, a.s. specifikaci nákladů nezbytných pro uchování 
vodního zdroje Vojkovice v  provozu  
 
Plnění k 26.6.2007: 
Na jednání předsednictva předložila VAS návrh na opravy na ČS Vojkovice, seřazené 
podle naléhavosti a délky provozu ČS:  
Stavební část: 
a) provedení celkové revize protipovodňových opatření vybudovaných v r. 1999-2000 (těs-

nost dveří u ČS a záhlaví u jednotlivých vrtů, odpadní jímky, vodoměrné šachty, neporu-
šenost obsypů jednotlivých vrtů) 

b)  provedení výměny drátěného pletiva a části sloupků na oplocení jímacího území kolem 
ČS a vrtu J 7 (cca 900 bm, cca 400 tis. Kč) 

c) výměna vnitřních vchodových dveří do čerpací stanice a místnosti chlorovny za plastové 
d) výměna rovné plechové střechy za sedlovou střechu s pálenými taškami a oprava fasády 

na budově čerpací stanice.  
Technologická část: 
e) výměny protirázové nádoby v ČS za protirázový ventil (150 tis),  
f) výměna kalového čerpadla   pro   čerpání vody z technologického kanálu,  
g) výměna chlorovacího zařízení ADVANCE na plynný chlor (z důvodu stáří zařízení a pro-

blémů se  zajištěním oprav tohoto zařízení). 
h) vystrojení sběrné studny v jímacím území Vojkovice (pokročilé stádiu koroze => nahradit 

novými prvky z nerezavějící oceli, cca 300 tis. Kč). 



VH VaK Židlochovicko       Zápis 2/2007       Strana 4/12 

26.6.2007 Hrušovany u Brna 
 
 
Předsednictvo následně přijalo závěr 16/6/2007 
Předsednictvo po projednání sdělí VAS stanovisko k navrhovaným opravám na ČS Vojkovi-
ce. 
(O: tajemník, T: 08/2007) 
 
 
Předkladatel předložil návrhy předsednictva na  
2.3.1 Usnesení č. 1/2/2007 
VH ukládá předložit zprávu se stanovisky oslovených obcí bývalého Svazku vodovodů Raj-
hradsko k písemné nabídce na členství ve VaK Židlochovicko. 
(O: předsednictvo, T: 09/2007) 
 
2.3.2 Usnesení č. 2/2/2007 
VH bere zprávu o kontrole plnění usnesení z jednání VH na vědomí. 
 
Rozprava:  
Karel Klein (Vojkovice):  
► má výhrady k návrhu VAS na opravy na ČS Vojkovice, které předloží k projednání na za-

sedání předsednictva. 
 
Jiné návrhy podány nebyly. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení č. 1/2/2007:  PRO/PROTI/ZDRŽEL SE      231 hlasů/0/0 
Návrh byl přijat 
 
Jiné návrhy podány nebyly. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení č. 2/2/2007:  PRO/PROTI/ZDRŽEL SE      231 hlasů/0/0 
Návrh byl přijat 
 

3 Zpráva p ředsednictva o činnosti od poslední VH  
Předkladatel:  předseda 
Popis:    písemná důvodová zpráva  
 
Předkladatel předložil návrh předsednictva na  
3.1.3 Usnesení č. 3/2/2007 
VH bere zprávu o činnosti předsednictva od poslední VH na vědomí 

 
Rozprava:  
Ing. Jan Vitula (Židlochovice): 
► doporučil předsednictvu ověřit u VAS a.s. nakládání s příjmy za vybrané stočné od firem 

za odvod dešťových vod ze zpevněných ploch  
► doporučil předsednictvu vyhodnotit možnost provozování dešťové kanalizace ze strany 

VAS v členských obcích VaK Židlochovicko 
 
Mgr. Vladimír Šmerda (předseda):  
► problém provozování dešťové kanalizace může být předmětem jednání předsednictva, za-

jištění provozu dešťové kanalizace řeší většina obcí svazku i když podmínky 
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v jednotlivých obcích jsou odlišné např. s ohledem na oddílnou nebo jednotnou kanalizač-
ní síť 

Jiné návrhy podány nebyly. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení č. 3/2/2007:  PRO/PROTI/ZDRŽEL SE      231 hlasů/0/0 
Návrh byl přijat 
 

4 Stav majetku VaK k 31.12.2006 (inventarizace)  
Předkladatel:  JUDr. Jarmila Pavelková (předsedkyně KK) 
Popis:    písemná důvodová zpráva  
 
Předsedající s ohledem na prozatímní neúčast předsedkyně kontrolní komise JUDr. Jarmily 
Pavelkové předložil návrh na 
4.1.4 Usnesení č. 4/2/2007 
VH přesunula projednání bodu Stav majetku VaK Židlochovicko k 31.12.2006 (inventariza-
ce) na závěr jednání VH. 
 
Rozprava:  
Jiné návrhy podány nebyly. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení č. 4/2/2007:  PRO/PROTI/ZDRŽEL SE      231 hlasů/0/0 
Návrh byl přijat 
 

5 Závěrečný účet 2006  
Předkladatel:  tajemník 
Popis:    písemná důvodová zpráva  
 
Předkladatel  
5.1.5 Usnesení č. 5/2/2007 
VH schvaluje závěrečný účet VaK Židlochovicko za rok 2006 dle předloženého návrhu bez 
výhrad. 
 
Rozprava:  
Jiné návrhy podány nebyly. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení č. 5/2/2007:  PRO/PROTI/ZDRŽEL SE      231 hlasů/0/0 
Návrh byl přijat 
 

6 Přijetí dotace od JMK na DSP akce P řísnotice –vodovod  
Předkladatel:  tajemník 
Popis:    písemná důvodová zpráva  
 
Předkladatel předložil návrh předsednictva na  
6.1.6 Usnesení č. 6/2/2007 
VH schvaluje přijetí dotace na  akci Přísnotice – vodovod, dokumentace pro stavební po-
volení a realizaci stavby od JMK dle předloženého návrhu smlouvy o poskytnutí podpory 
z rozpočtových prostředků Jihomoravského kraje.  
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Rozprava:  
Jiné návrhy podány nebyly. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení č. 6/2/2007:  PRO/PROTI/ZDRŽEL SE      231 hlasů/0/0 
Návrh byl přijat 
 

7 Přijetí dotace od JMK na realizaci akce Židlochovice – splašková 
kanalizace Za bankou  

Předkladatel:  tajemník 
Popis:    písemná důvodová zpráva  
 
Předkladatel předložil návrh předsednictva na  
7.1.7 Usnesení č. 7/2/2007 
VH schvaluje přijetí dotace na výstavbu splaškové kanalizace dle projektu „Splašková kanali-
zace – Židlochovice – Za bankou“ od JMK dle předloženého návrhu smlouvy o poskytnutí 
dotace  z rozpočtu Jihomoravského kraje (FŽP JMK) 
 
Rozprava:  
Jiné návrhy podány nebyly. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení č. 7/2/2007:  PRO/PROTI/ZDRŽEL SE      231 hlasů/0/0 
Návrh byl přijat 
 

8 Návrh RO 1/2007 
Předkladatel:  tajemník 
Popis:    písemná důvodová zpráva  
 
Předkladatel předložil návrh předsednictva na  
8.1.8 Usnesení č. 8/2/2007 
VH schvaluje RO 1/2007 v celkových příjmech 18 631 tis. Kč, v celkových výdajích 21 606 
tis. Kč (včetně FI a FO), financování 2 975 tis. Kč 
 
Rozprava:  
Ing. Jan Vitula (Židlochovice): 
► Židlochovice dosud nemají ujasněn termín realizace akce Židlochovice – splašková kana-

lizace Za bankou, ale pokud bude nutná realizace stavby v roce 2007, rozpočet města na 
rok 2007 je schválený a výdaje na stavbu neobsahuje 

► požádal VaK o stanovisko, zda by bylo možné přesunout poskytnutí členského příspěvku 
a bezúročné půjčky ze strany Židlochovic svazku do roku 2008 

► záměrem města ale bude najít finanční zdroje na realizaci akce v roce 2007 
 
Ing. Libor Šrámek (tajemník VaK):  
► dle platných „Zásad VaK Židlochovicko pro financování priorit“, se zavazuje obec před 

zahájením stavební realizace akce uhradit členský příspěvek ve výši min. 50% nákladů 
potřebných na stavební realizaci akce (po odečtení příp. investorem stavby zajištěných do-
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tací na stavbu) a poskytnout bezúročnou půjčku ve výši 50% nákladů na stavební realizaci 
akce (po odečtení příp. investorem stavby zajištěných dotací na stavbu) 

► VH může na návrh obce schválit odlišný postup 
 
Mgr. Vladimír Šmerda (předseda):  
► doporučil námět případně projednat na příští VH, kdy Židlochovice vyhodnotí finanční si-

tuaci a předloží návrh orgánům VaK na provedení výběru zhotovitele s požadavkem na 
termíny realizace 

  
Jiné návrhy podány nebyly. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení č. 8/2/2007:  PRO/PROTI/ZDRŽEL SE      231 hlasů/0/0 
Návrh byl přijat 
 

9 Různé 

9.1 VÝZVA K PŘEDKLÁDÁNÍ NÁVRHŮ OBCÍ NA PRIORITY VAK 2008 

Předkladatel:  tajemník 
Popis:    písemná důvodová zpráva (zásady) 
 
Předkladatel předložil návrh předsednictva na  
9.1.9 Usnesení č. 9/2/2007 
VH ukládá členským obcím předložit náměty na priority VaK Židlochovicko na rok 2008 do 
31.7.2007 
 
Rozprava - v průběhu byly členy VH diskutovány náměty: 
► u akcí již zařazených mezi prioritní akce VaK nemusí obec podávat žádost, ale obec by 

měla akci potvrdit pro případnou realizaci v roce 2008 
► zajištění financování dlouhodobých priorit svazku a termín pro získání úvěrových zdrojů 

svazku k financování dlouhodobých priorit 
 
Jiné návrhy podány nebyly. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení č. 9/2/2007:  PRO/PROTI/ZDRŽEL SE      231 hlasů/0/0 
Návrh byl přijat 
 

9.2 KAMEROVÉ PROHLÍDKY KANALIZACE V OBCI JAKO NÁVRH PRO ZAŘAZENÍ NA 
PRIORITY VAK 2008 

Předkladatel:  předseda  
Popis:    písemná důvodová zpráva (přípis VAS obci Hrušovany u B.) 
 
Předkladatel uvedl: 
► dá se očekávat, že obdobný stav kanalizace může být i v dalších obcích, kde je starší kana-

lizace a to v Židlochovicích, Blučině, Vojkovicích apod. 
► předložil návrh předsednictva na  
9.2.10 Usnesení č. 10/2/2007 
VH rozhodla zařadit mezi prioritní akce roku 2008 případné požadavky obcí na kamerové 
prohlídky kanalizace v obci.  
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Rozprava: 
Jiné návrhy podány nebyly. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení č. 10/2/2007:  PRO/PROTI/ZDRŽEL SE      231 hlasů/0/0 
Návrh byl přijat 
 

9.3 KAPACITY SVAZKOVÝCH ČOV Z HLEDISKA LIMITU NAPOJENÝCH EO  

Předkladatel:  předsednictvo 
Popis:    písemná důvodová zpráva (informace VAS – příloha) 
 
Předkladatel uvedl: 
► svazek si vyžádal u VAS stanovisko ke kapacitě jednotlivých ČOV s ohledem na počet 

připojených EO jako podklad pro plánování dalšího rozvoje obce 
► předložil návrh předsednictva na  
9.3.11 Usnesení č. 11/2/2007 
VH bere informaci o možnosti vyžádat si u technologa VAS stanovení volné kapacity ČOV s 
vazbou na počet připojených EO (např. při schvalování nové lokality pro zástavbu) na vědo-
mí. 
 
Na zasedání VH se dostavila starostka obce Přísnotice JUDr. Jarmila Pavelková a 
počet hlasů, kterými disponovali zástupci členů DSO VaK Židlochovicko na zase-
dání VH se změnil na 258. 
 
Rozprava: 
Karel Klein (Vojkovice): 
► doporučil obcím v místech s více spádovými obcemi do jediné ČOV, stanovit koordináto-

ra rozvoje oblasti  
 
Jiné návrhy podány nebyly. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení č. 11/2/2007:  PRO/PROTI/ZDRŽEL SE      258 hlasů/0/0 
Návrh byl přijat 
 

9.4 TRVÁNÍ PROVOZNÍ SMLOUVY S VAS DO 31.12.2009  

Předkladatel:  předseda 
Popis:    ústní důvodová zpráva  
 
Předkladatel uvedl: 
► předsednictvo VaK informovalo vedení VAS o blížícím se ukončení provozní smlouvy (k 

31.12.2009) 
► úkolem předsednictva je připravit návrh zásad pro výběr provozovatele, pro určení doby 

trvání smlouvy o provozování a pro vlastní provozování. 
► předložil návrhy předsednictva na  
9.4.12 Usnesení č. 12/2/2007 
VH bere zprávu předsednictva o zahájení přípravy k výběru provozovatele od 1.1.2010 na vě-
domí  
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9.4.13 Usnesení č. 13/2/2007 
VH rozhodla vypsat výběrové řízení na provozovatele infrastrukturního majetku VaK židlo-
chovicko se zahájením provozování od 1.1.2010 
 
Rozprava: 
Karel Klein (Vojkovice): 
► doporučil dokončit vyhodnocení činnosti současného provozovatele nejméně 1 rok před 

termínem ukončení provozní smlouvy  
 
Jiné návrhy podány nebyly. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení č. 12/2/2007:  PRO/PROTI/ZDRŽEL SE      258 hlasů/0/0 
Návrh byl přijat 
 
Hlasování o návrhu na usnesení č. 13/2/2007:  PRO/PROTI/ZDRŽEL SE      258 hlasů/0/0 
Návrh byl přijat 
 

9.5 SELFSERVIS – SMLOUVA NÁJEMNÍ A O BUDOUCÍ SMLOUVĚ O ZŘÍZENÍ VĚCNÉ-
HO BŘEMENE 

Předkladatel:  předsednictvo 
Popis:    písemná důvodová zpráva (návrh smlouvy - příloha) 
 
Předkladatel: 
► předložil návrh předsednictva na  
9.5.14 Usnesení č. 14/2/2007 
VH schvaluje uzavření nájemní smlouvy a o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene se 
spol. SELF servis s.r.o. v rozsahu dle předloženého návrhu.  
 
Rozprava: 
Jiné návrhy podány nebyly. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení č. 14/2/2007:  PRO/PROTI/ZDRŽEL SE      258 hlasů/0/0 
Návrh byl přijat 
 

9.6 HRUŠOVANY U BRNA – REKONSTRUKCE PŘIVADĚČE NA ČOV – SMLOUVY NÁ-
JEMNÍ A O BUDOUCÍ SMLOUVĚ O ZŘÍZENÍ VĚCNÉHO BŘEMENE  

Předkladatel:  tajemník 
Popis:  ústní + písemná důvodová zpráva (návrh smlouvy se SŽDC + návrh 

smlouvy s dalšími majetkově dotčenými fyzickými a právnickými oso-
bami) 

 
Předkladatel uvedl: 
► dle DUR akce Hrušovany u Brna – rekonstrukce přivaděče na ČOV dojde ke křížení trasy 

rekonstruovaného přivaděče jednak s vlečkou ČD Hrušovany u Brna – Židlochovice a dá-
le  budou stavbou dotčeny pozemky v majetku dalších fyzických a právnických osob  

► technicky je požadováno ze strany SŽDC uložení kanalizačního přivaděče pod vlečkou 
ČD provedením protlaku 
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► právně je ze strany SŽDC navrhováno uzavření smlouvy nájemní a o budoucí smlouvě o 
zřízení věcného břemene za cenu 15 000,- Kč, přitom konečná výměry pozemku dotčené-
ho věcným břemenem stejně jako cena věcného břemene bude upřesněna po dokončení 
stavby geometrickým plánem  

► pro potřeby územního a vodoprávního řízení je navrhováno uzavření smlouvy nájemní a o 
budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene s dalšími majetkově dotčenými fyzickými a 
právnickými osobami a to bezúplatně, přitom konečná výměry pozemků dotčených věc-
ným břemenem bude upřesněna po dokončení stavby geometrickým plánem 

► předložil návrhy předsednictva na  
9.6.15 Usnesení č. 15/2/2007 
VH schvaluje uzavření nájemní smlouvy a o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene se 
spol. SŽDC v rámci stavby Hrušovany u Brna – rekonstrukce přivaděče na ČOV v rozsahu 
dle předloženého návrhu.  
 
9.6.16 Usnesení č. 16/2/2007 
VH schvaluje uzavření nájemních smluv a o budoucích smlouvách o zřízení věcného břemene 
s dalšími fyzickými a právnickými osobami majetkově dotčenými v rámci stavby Hrušovany 
u Brna – rekonstrukce přivaděče na ČOV v rozsahu dle předloženého návrhu.  
 
Rozprava: 
Jiné návrhy podány nebyly. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení č. 15/2/2007:  PRO/PROTI/ZDRŽEL SE      258 hlasů/0/0 
Návrh byl přijat 
 
Hlasování o návrhu na usnesení č. 16/2/2007:  PRO/PROTI/ZDRŽEL SE      258 hlasů/0/0 
Návrh byl přijat 
 

9.7 ŽIDLOCHOVICE – ÚPRAVY POVRCHŮ KOMUNIKACÍ V ČÁSTI ŽIŽKOV A OPRAVY 
UZÁVĚRŮ A VODOVODNÍCH PŘÍPOJEK 

 
Předkladatel:  Ing. Jan Vitula (Židlochovice) 
Popis:    ústní důvodová zpráva  
 
Předkladatel uvedl: 
► při opravách vodovodních uzávěrů a armatur prováděných v rámci přípravy na akci Židlo-

chovice – úprava povrchů komunikací Žižkov (akce je investorsky kryta městem Židlo-
chovice), VAS a.s. vyzvala vlastníky nemovitostí v dotčených ulicích k provedení rekon-
strukce vodovodních přípojek pro nemovitosti na náklady vlastníků nemovitostí 

► dle zákona o vodovodech a kanalizacích pro veřejnou potřebu hradí opravy na vodovod-
ních přípojkách na veřejném prostranství provozovatel  

► vlastníci nemovitostí na základě tohoto ustanovení odmítli financovat náklady na rekon-
strukci vodovodních přípojek a vodovodní přípojky se tedy nerekonstruují 

► doporučil, aby při obdobných akcích bylo v budoucnu ze strany VAS postupováno koor-
dinovaně s příslušnou obcí a podle zákona 

 
Rozprava:  
► nebyly podány návrhy na usnesení 
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4 Stav majetku VaK k 31.12.2006 (inventarizace)  
Předkladatel:  JUDr. Jarmila Pavelková (předsedkyně KK) 
Popis:  písemná důvodová zpráva (zápis o inventarizaci majetku a příloha) 
 
Předkladatelka uvedla: 
► členové inventarizační komise byli jmenování předsedou VaK Židlochovicko 
► inventarizační komise se při provádění inventarizace sešla 3x 
► výsledkem inventarizace je většinou členů inventarizační komise podepsaný zápis o vý-

sledku fyzické a dokladové inventarizace majetku  VaK Židlochovicko k 31.12.2006 
► způsob evidování majetku VaK Židlochovicko byl dále předmětem jednání kontrolní ko-

mise, která doporučuje orgánům VaK Židlochovicko provést změny v dosavadním způso-
bu evidence majetku a to na podkladě Směrnice o evidování, pořizování a vyřazování ma-
jetku  

► požádala o pozvání na jednání předsednictva dne 15.8.2007 
► předložila návrhy na  
4.1.17 Usnesení č. 17/2/2007 
VH schvaluje zprávu o stavu majetku VaK Židlochovicko k 31.12.2006      
 
4.1.18 Usnesení č. 18/2/2007 
VH ukládá vypracovat návrh Směrnice o evidování, pořizování a vyřazování majetku VaK 
Židlochovicko    
(O: předsednictvo, T: 12/2007) 
 
Rozprava: 
Jiné návrhy podány nebyly. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení č. 17/2/2007:  PRO/PROTI/ZDRŽEL SE      178 hlasů/50/30 
Návrh byl přijat 
 
Hlasování o návrhu na usnesení č. 18/2/2007:  PRO/PROTI/ZDRŽEL SE      258 hlasů/0/0 
Návrh byl přijat 
 
 

10 Návrh na usnesení  
Za návrhovou komisi předložil Karel Klein návrh na usnesení ze zasedání VH (viz příloha č. 
1 zápisu) 
 
Rozprava:  
Jiné návrhy podány nebyly. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení ze zasedání VH: PRO/PROTI/ZDRŽEL SE  258 hlasů/0/0 
Návrh byl přijat 
 
 

11 Závěr  
Předseda svazku Mgr. Vladimír Šmerda ukončil zasedání VH 
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Zapsal: tajemník Ing. Libor Šrámek 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
 
 
 
……………………………………   ……………………………….. 

Ing. Ivo Ošanec     Josef Srnec  
 
 
 


